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Panell

Dret Conveni entre el TSJIB i la UIB
El president del TSJIB, Antoni Terrassa, i la rectora de la
UIB, Montserrat Casas, signaren el 31 de desembre passat
un conveni per a la realització de pràctiques externes als
jutjats i tribunals de les Illes per part dels alumnes dels
dos darrers cursos de la Facultat de Dret.• dB

Tens res per explicar a la
redacció?
Escriu a redaccio@dbalears.cat i
fes-nos arribar els teus comentaris i
notícies sobre l’actualitat.

48,1
Salut Casos de grip per
cada 100 mil habitants
Les Balears han registrat
un total de 48,1 casos de
grip per cada 100.000 ha-
bitants, segons les darreres
dades de la Xarxa estatal
de vigilància epidemiològi-
ca de l’Institut de Salut Car-
les III. L’activitat gripal con-
tinua augmentant progres-
sivament i l’arribada de
l’hivern ha propiciat que
se’n dupliquin els casos en
una setmana, fins a arribar
als 82,62 contagis.• dB

Càritas Els usuaris
celebren les festes
Com cada any, Càritas va
compartir amb tots els usu-
aris dels programes d’in-
serció i ocupació –tallers,
botigues, projectes de for-
mació i mediació...– un
dinar amb motiu de les fes-
tes. A l’acte hi varen assistir
unes 120 persones.• dB

Baldea Cans al carrer
per manca de centres
Baldea va denunciar ahir
que més de 100 cans que-
daran al carrer cada mes,
atès que no s’han construït
centres d’acollida. La pro-
tectora d’animals ha fet pú-
bliques aquestes dades
després de saber que el re-
cinte de Son Reus no acolli-
rà ni cans ni moixos dels
municipis amb més de
30.000 habitants i que
només n’hi acceptaran dels
pobles més petits.• dB

Ciutat L’oposició vol
que el concurs del
Palau sigui públic
El PP i UM demanen a la
batlessa, Aina Calvo, que la
resolució del concurs del
palau congressual que per-
metrà la sortida del Grup
Barceló sigui pública.
L’oposició ha advertit que
vigilarà com es resol el
tema de la concessió, per-
què el seu suport a l’aval
dels 30 milions no implica,
per res, haver concedit cap
xec en blanc a la Societat
del Palau de Congressos.
També recrimina l’obscu-
rantisme de les negociaci-
ons amb Barceló.• dB

Text: Laura Morral

PALMA Després d’haver eliminat
els noms de carrer amb reminis-
cències franquistes, la propera
passa que vol fer l’Ajuntament de
Palma és “estudiar, dins el marc
de la revisió del Pla General, el
futur dels espais que té el Ministe-
ri de Defensa a Palma”. Això signi-
fica donar un ús públic i general al
club militar del Fortí que, per al-
guns, respon a un model anacrò-
nic de l’antic règim.

Cort aprofitarà aquest 2011 per
estudiar el futur d’aquest immo-
ble i, també, el del club militar de
la Torre d’en Pau.

El del Fortí es troba devora l’es-
tadi Lluís Sitjar. Els seus membres
són militars, familiars i també ci-
vils, tot i que en l’actualitat ja no
n’hi accepten, d’aquests darrers.
La decisió de Cort és propiciada

per les reivindicacions històriques
dels veïns d’aquest barri, que
volen que el recinte pertanyent a
Defensa s’integri, com un equipa-
ment més, al parc de la Riera. La
idea dels residents és que tots els
ciutadans, i no just la classe mili-
tar, puguin gaudir de les seves ins-
tal·lacions esportives i recreatives.

La demanda torna a sortir ara,
coincidint amb el debat sobre el
futur del vell Lluís Sitjar. El presi-
dent de l’Associació de veïns
d’aquesta zona, Salvador Maymó,
assenyala que “la seu del club està
ubicada a la barriada del Fortí,
però en té altres de molt impor-
tants que l’envolten o hi són molt
pròximes: Bons Aires, el centre de
Palma, el Camp d’en Serralta i Son
Dameto. De fet, en aquestes àrees
hi habiten més de 80.000 ciuta-
dans, o sigui un 20% de la pobla-
ció de Ciutat. Cap d’aquests barris
no gaudeix de cap equipament es-
portiu ni social”.

A final de desembre, tots els par-
tits, a petició d’una proposició
d’UM, acordaren per unanimitat
estudiar el futur dels espais que el
Ministeri de Defensa encara con-
serva a la capital illenca. Maymó

indica que “trobam que aquest
model social està superat avui dia,
de manera que els membres de
les forces armades són professio-
nals que no han de gaudir de més
privilegis que la resta de ciuta-
dans. És el moment d’impulsar un
conveni de l’Ajuntament amb el
Ministeri. Hi ha molts de residents
que ens demanen de quina mane-
ra se’n poden fer socis, a fi de gau-
dir d’aquestes instal·lacions. Però,
com com ja se sap, per accedir-hi
un ha de ser militar o parent, amic
o, com es diu en bon mallorquí,
tenir un bon padrí”, remarcà el
president del veïns.

La proposta
Les formacions polítiques de Cort
estan d’acord en la necessitat
d’obrir aquest espai a la ciutada-
nia. La regidora d’Urbanisme, Io-
landa Garví, assenyala que aques-
ta proposta “és molt positiva i cal-
drà definir-la en el marc de la
revisió del PGOU. El parc de la
Riera ha de tenir continuïtat”.

Pel portaveu del Bloc, Eberhard
Grosske, un equipament d’aques-
tes característiques “no pot ser
privatiu”. El regidor del PP Álvaro
Gijón donà ahir suport a la inicia-
tiva, però recriminà al govern mu-
nicipal que el Fortí no hagi estat
una prioritat d’aquest mandat, a
diferència de Son Busquets i de
son Simonet.

Els centres recreatius militars
responen a un model propi del
franquisme que dotava l’estament
de diversos serveis, com ara habi-
tatge, economats... De mica en
mica, aquests recintes s’han anat
desmantellant. Tanmateix, enca-
ra queden zones estratègiques,
com és la del Fortí, que precisa-
ment està situat en una àrea cèn-
trica de Palma.

La idea d’integrar aquest immo-
ble en un parc ampli sorgeix quan
tot just manquen quatre mesos
per a les eleccions. En aquests
moments, sembla que els partits
no volen perdre vots a costa de
frustrar les il·lusions dels veïns.•

Imatge d’arxiu de la residència militar del Fortí, situada en un lloc cèntric i estratègic de Palma.

Cort es proposa ara
obrir a tothom el
club militar del Fortí
Tots els partits són sensibles a les demandes dels veïns i
accepten que la revisió del PGOU integri aquest espai
al parc de la Riera i se’n doni per acabat el caràcter privatiu

Aquest espai devora el Lluís Sitjar
impedeix, ara mateix, continuar
amb el projecte de la falca verda

El PP es queixa que no hagi estat una
prioritat per a l’equip de govern, com
ara Son Busquets i Son Simonet


